
 
 
 
 
 
 

 
 

Nu har koltrasten sjungit ett tag men sommaren är ännu ny. 
Trädgårdsmöblerna står på sina platser igen och Gårdsbladet 

har fått en baksida. Missa inte den!  
 

 
Vart hyllorna tog vägen 
Alla har väl sett hyllorna som stod och 
skrymde länge utan lov i miljöboden. Och 
några har nog undrat vart de tagit vägen. 
Så här är det: Styrelsen tog bort dem. Nu 
ska de sågas itu i verkstan för att rymmas i 
en personbil och forslas till återbruket. 
Styrelsen bjuder på det, om än motvilligt. 
 
Ofarlig spricka 
Det finns en spricka i källarväggen vid 
cykelrummet i 51/53. En sakkunnig från 
Johnnys Mur & Puts har nu tittat på skadan 
som beror på att ”hus rör sig” och sprickan 
finns i skarven mellan två huskroppar. Det 
finns inget vi kan göra utöver kosmetiska 
åtgärder. Någon anledning till oro finns 
inte. 
 
Kontakta rätt person 
Styrelsens medlemmar har olika 
ansvarsområden. Fördelningen framgår av 
anslag i trapphusen samt på hemsidan. Vill 
du som medlem diskutera eller påpeka 
något, så kontaktar du den ansvariga – eller 
skriver till styrelsen. Det går också bra att 
besöka expeditionen som är öppen för 
medlemsbesök måndagar klockan 18–19.  
 
Ljus och mörker 
I april fick vi LED-armaturer i våra 
trapphus och därmed betydligt ljusare. I 
samma veva installerades ljussensorer i 
tvättstugan. Lamporna släcks efter ett par 
minuter utan rörelse i rummet. 

 
Skötseln av trädgården 
Det råder olika meningar om hur vår 
trädgård ska skötas. Vissa tycker att LT 
gör det bra, andra anser att det var bättre  
förr, några bryr sig inte. I brist på kompe-
tens och intresse inom föreningen – försök  
med en trädgårdsgrupp slog inte väl ut – 
har vi anlitat LT Konsult och det är viktigt 
att de får arbeta ifred. En utvärdering 
kommer att göras efter säsongen. 
 
Plantering ”till salu” 
Planteringen på garagesidan bakom 63:an 
ska läggas ned, om ingen enskild medlem 
vill ta över. 
 
På gång  
Målning av 61:ans gavel, putsning av 
husfasaden, målning av tvättmaskinernas 
sockel, montering av väderskydd till våra 
frånluftsventiler på taket. Asfaltering kring 
stuprören sker om några månader när 
marken satt sig. 
 
Nya medlemmar 
Vi välkomnar Olöf Gudmundsdottir och 
Fredrik Ljungholm, ingång 51. 
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Styrelsen 
önskar er 
alla en skön 
grön sommar! 
 

Expeditionen har sommarstängt vecka 26–31. I övrigt öppen på måndagar kl. 18–19. 



 En kväll i maj på gården 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                         
             
 
Vi fick fint väder, precis som styrelsen 

beställt, på fixarkvällen den 11 maj. 
Över tjugo goda grannar, inklusive vovven 
Skipper, slöt upp för att göra gården fin. Vi 
finputsade där LT Konsult inte kommit åt 
– krattade överblivna löv på gräsmattan, 
ersatte påskliljorna med sommarblommor i 
trappkrukorna, sopade under fotskraporna, 
vände sanden i sandlådan, skrapade mossa 
från asfalten, klippte buskar (som stacks!) 
på baksidan. Och mycket mer. 
 
Fixarkväll ersätter städdagar 

Erik Eriksson, gammal i gården och en 
gång fastighetsskötare här, kom ut med sin 
rullator och tyckte allt blev så fint. Förr var 
det städdagar vår och höst, och han minns 
många. Men sedan LT Konsult kom in i 
bilden i fjol kan vi nöja oss med en fixar-
kväll en gång om året. Det finns ju alltid 
något att göra – och vi får umgås med 
varandra, inte minst! 
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 Efter arbetet grillade vi korv. På lilla bilden en som jobbade med måtta. 

Vår nya grillplats 

Arbetspasset blev lagom långt, började klockan 
sex och avslutades med förtäring i åttatiden. 
Hans var grillmästare vid en splitterny klotgrill 
från ÖB, den gamla var så misskött att den 
måste kastas. På menyn stod korv från 
Carlströms samt kycklingkorv, med 
Bostongurka som grädde på moset. Vi höll till i 
gläntan framför 45:an och var eniga om att just 
här ska vår framtida permanenta grillplats 
ligga.  
 
Så var det sommar igen 

Framåt halv nio bröt vi upp och gick hem till 
Aktuellt eller hockey-VM. Det enda som ännu 
vittnade om årstiden vi städat bort var sand-
ningslådan som stod kvar där i öppningen in till 
lekplatsen. Men den hade LT lovat att ta hand 
om inom kort. Sedan ska det inte synas 
någonstans att det nyligen var vinter.  
                                                     
                                                         
 

Roger 


